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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:366 Studielånsavskrivning för studerande till polisutbildning

Var femte plats till höstens polisutbildning står tom. Av 1 020 platser tillsattes 
endast 794.

Den nuvarande polisbristen beror delvis på bristen på incitament att söka sig till 
och stanna kvar i yrket. Det krävs flera omfattande reformer i syfte att uppnå en 
väldimensionerad och välfungerande polismyndighet. Det krävs bättre löner 
och en generellt högre attraktivitet.

En betald polisutbildning i form av en successiv, proportionerlig avskrivning av 
studielån för dem som arbetar vid myndigheten är en åtgärd som bör ligga till 
grund för det arbetet. Reformen ökar incitamenten för personer att söka sig till, 
och arbeta kvar vid, myndigheten. Studielån för poliser bör således skrivas av 
med en femtedel per år, i fem år, under tiden som den anställde polisen arbetar 
vid myndigheten. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Anser statsrådet att en successiv avskrivning av studielån för poliser är en 
lämplig väg att gå för att öka attraktiviteten i att söka sig till utbildningen och i 
förlängningen också stanna kvar i yrket? 

………………………………………

Michael Rubbestad (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-06
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


